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1. Opening  
 
2. Mededelingen  

a. Toe-/ en uittredingen  
St. Philadelphia is gestopt met het leveren van Intramurale zorg. Extramurale zorg blijft in hun 
aanbod.  

 
b. Aankondiging evaluatie extramurale arrangementen 

De SDD heeft enige tijd geleden aangekondigd om een start te maken met de evaluatie van de 
extramurale arrangementen. De ambitie is om eind mei hiermee te starten. De input die is 
opgehaald tijdens de voortgangsgesprekken zal nader worden uitgewerkt in een memo. CM 
vraagt aan zorgaanbieders om extra input aan te leveren, zodat dit kan worden meegenomen 
in de memo.  
Het verzoek vanuit Eddee is om de wetswijziging ten aanzien van de financieringssystematiek 
mee te nemen in de evaluatie, zodat er tijdig geanticipeerd kan worden. Het vraagstuk rondom 
de  financieringssystematiek loopt echter via een andere route, omdat dit de gehele Wmo 
raakt. Het gaat hierbij om een meerjarig traject. CM vindt het niet realistisch om dit parallel 
aan elkaar te laten lopen. Hiervoor is meer nodig dan een eenmalige evaluatie.  

 
c. Stavaza crisisopvang jongeren  

Korte update: In november 2022 is de werkgroep gestart. Momenteel ligt er een uitgewerkt 
projectvoorstel wat in samenwerking met Enver is opgesteld. Er is een nieuwe locatie op het 
oog. Deze locatie komt in Q4 2023 vrij. In de tussentijd wil de gemeente alvast een ambulante 
kleinschalige start maken. Daarom heeft er een verkennend gesprek plaatsgevonden met het 
projectteam HKG Dordrecht om te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn m.b.t. locaties. 
De bestuurders van de corporaties zijn van mening dat de opvang van jongeren een regionale 
opgave is en het verzoek zodoende regionaal gedaan moet worden. Er wordt nu gewerkt aan 
een voorstel, zodat deze aan de juiste bestuurlijke tafel kan worden besproken en de 
woningcorporaties hiermee aan de slag kunnen gaan.  
Om een beter beeld te krijgen van het landelijk aanbod zal de projectgroep in andere 
gemeenten vergelijkbare opvanglocaties bezoeken. Tot slot heeft de gemeente gewerkt aan 
een concept intentieverklaring die door alle ketenpartners zal worden getekend die zich 
committeren aan de gezamenlijke ontwikkeling van de crisisopvang. 

 
d. Toezicht (BW&O) 

De beleidsadviseur van de gemeente Dordrecht is al enige tijd betrokken bij de aanmeldroute 
inzake toezicht BW&O. De meldingen komen in de meeste gevallen niet via de formele 
aanmeldroute bij de gemeente binnen (bijvoorbeeld via senioren van de Wmo). Er worden 
jaarlijks weinig meldingen gedaan, maar de meldingen die worden gedaan vallen wel in de 
zwaardere categorie. De gemeente Dordrecht wil graag weten hoe zorgaanbieders de 
aanmeldroute ervaren. Wellicht is de drempel, het risico of de administratieve last om te 
melden te hoog en kan de gemeente in samenspraak met de zorgaanbieders kijken hoe het 
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anders kan. De gemeente Dordrecht en de Hoop hebben hierover al een verkennend gesprek 
gevoerd. De gemeente Dordrecht roept andere zorgaanbieders op om zich te melden om hier 
over door te praten t.b.v. het maken van een verbeterslag. 
 
Toezicht Dienst Jeugd en Gezondheid (DGJ) 
Het toezicht van de dienst DGJ ligt voor het kwalitatieve stuk bij de DGJ en voor 
rechtmatigheid bij de SDD. Bij DGJ speelt een aantal vraagstukken omtrent het toetsingskader 
op Wmo-producten. DGJ wil graag meer inzicht over hoe er op bepaalde Wmo producten 
toezicht moet worden gehouden. Deze vraagstukken moeten nader worden uitgewerkt. De 
gemeente Dordrecht zal in de uitwerking van deze vraagstukken rekening houden met de 
administratieve last aan de zijde van de zorgaanbieder. Het streven van de gemeente 
Dordrecht is om de administratieve last niet te verzwaren.  

 
3. Vaststellen notulen vorige FOT (zie bijlage 1)  

N.a.v. verslag: 

• Pagina 1: Het belevingsonderzoek: Van de 244 verstuurde vragenlijsten zijn er inmiddels 
63 ingevuld. Op verzoek van de zorgaanbieders zal de vragenlijst zal na afloop van de FOT 
worden rondgestuurd door CM, SDD. 

 
Aanpassingen:  

• Pagina 2: aanpassing functie van nieuwe FOT-deelnemer van St. Siriz.  

• Pagina 3: Leger des Heils, geeft aan dat ze niet over time out plekken beschikken. Het 
Leger des Heils heeft wel 5 time out plekken binnen de eigen regio. Tot slot is er geen 
sprake van een structureel overleg met de Hoop over time out plekken. Het Leger des 
Heils gaat hierover verduidelijking aan de Hoop vragen.   

 
Na het doorvoeren van bovenstaande aanpassingen wordt het verslag vastgesteld.  
 

4. Doordecentralisatie beschermd wonen (Inge Hulswit en Elja van den Born)  
Er is een presentatie gegeven door de gemeente inzake de invoering van het woonplaatsbeginsel.  
Het doel van de presentatie is nadere toelichting geven over de invoering van het 
woonplaatsbeginsel en de beweging naar een objectief verdeelmodel. Momenteel is het nog 
onduidelijk of de wijziging wordt doorgevoerd. Toch wil de gemeente zorgaanbieders vragen om 
input aan te leveren, zodat zij die input mee kunnen nemen in de verdere uitwerking mocht de 
wijziging toch doorgaan. De gemeente wil een compleet beeld schetsen (incl. alle knelpunten) en 
dit middels een memo of presentatie voorleggen aan de regionale bestuurders.   
De client- en adviesraden zijn nog niet geïnformeerd over de actuele stand van zaken m.b.t. de 
doorcentralisatie van beschermd wonen. Momenteel is er een aantal zaken nog niet duidelijk en 
de gemeente wil niet onnodig onrust veroorzaken. Wanneer er meer duidelijkheid is, zal de 
gemeente een bijeenkomst organiseren voor client- en adviesraden.  
De uitstroommogelijkheden naar de woonplaats van herkomst blijft een ingewikkeld vraagstuk. Er 
moet vanuit de herstelgedachte worden gekeken naar wat goed is voor de client. De gemeente 
wil dat cliënten in ieder geval uit kunnen stromen naar de gemeente van herkomst. Om dit 
mogelijk te maken is er urgentie nodig. Daarom is van het belang dat de gemeente zoveel 
mogelijk input ontvangt over welke dilemma's er spelen. De inhoudelijke presentatie zal na afloop 
van de FOT met de deelnemers worden gedeeld. Mochten er nog vragen zijn, n.a.v. de presentatie 
dan kan er contact worden opgenomen met Inge Hulswit (ICT.Hulswit@Dordrecht.nl) of Elja van 
der Born (E.van.den.born2@zwijndrecht.nl). 

 
5. Agenda HKG 

a. Uitkomsten onderzoek toekomstvisie HHM (Lennart Homan HHM)  

mailto:ICT.Hulswit@Dordrecht.nl
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Vorig jaar is er een regionale opgave vastgesteld inzake het huisvesten van kwetsbare groepen. 
Om een regionale woonzorgvisie voor de langere termijn met elkaar te ontwikkelen is Bureau 
HHM gevraagd om een aantal zaken in beeld te brengen. Het doel van het onderzoek is om de 
vraag, het aanbod en de prognoses van het huidige en toekomstige zorglandschap in beeld te 
brengen. Aan de FOT worden de uitkomsten gepresenteerd. Recentelijk zijn deze uitkomsten 
ook gepresenteerd aan de regiegroep en op 26 juni as. zal de presentatie aan de stuurgroep 
met alle bestuurders worden gegeven. Na afloop van de FOT zal het eindrapport van het 
onderzoek gedeeld worden met de deelnemers van de FOT, aangezien dit meer zegt dan enkel 
de presentatie. Vragen of opmerkingen n.a.v. het rapport kunnen naar Carin Turi gestuurd 
worden.  

 
6. Samenvatting afspraken, vervolgacties en planning  

➢ Oproep: wie mee wil denken over het systeem van toezicht /melden incidenten en het 
herijken hiervan, kan zich melden bij ict.hulswit@dordrecht.nl. 

➢ Vragen belevingsonderzoek BW worden gedeeld via email.  
➢ 2 aanpassingen zullen doorgevoerd worden in het verslag.  
➢ Eventuele aandachtspunten / lessons learned vanuit woonplaatsbeginsel Jeugd kunnen 

ingediend worden bij Inge Hulswit, t.b.v. input gesprek met bestuurders 
(ict.hulswit@dordrecht.nl). 

➢ De presentatie m.b.t. woonplaatsbeginsel en verdeelmodel wordt gedeeld via email.  
➢ Rapport HHM wordt gedeeld. Evt. vragen/opmerkingen kunnen gestuurd worden naar Carin 

Turi (cam.turi@dordrecht.nl). 
 
7. Rondvraag en afsluiting 

De Wmo- adviesraad geeft aan dat er veel publiciteit is geweest over de capaciteitsproblemen bij 
de maatschappelijke opvang. Zij willen graag weten wat de actuele stand van zaken omtrent dit 
probleem is. Het Leger des Heils erkent de problematiek. De afgelopen dagen heeft het Leger des 
Heils tussen 4 en 7 mensen weg moeten sturen met een tentje of een slaapzak. Dat zijn mensen 
die heel graag een slaapplek willen en dit doet iets met de medewerkers van de nachtopvang. Het 
Leger des Heils maakt zich zorgen over de groep mensen die ze weg moeten sturen. Het liefste 
zouden zij zien dat de urgentieregeling wordt versoepeld zodat mensen eerder door kunnen 
stromen. Meer opvangcapaciteit creëren lost voor deze groep mensen niks op. Volgens het Leger 
des Heils is het van belang dat deze groep mensen zo snel mogelijk weer kan gaan werken aan 
hun herstel. Momenteel hebben vrouwen en mensen die werken voorrang op een slaapplek. Het 
Leger des Heils ziet een toename in het aantal vrouwen dat zich meldt bij de opvang (van 4 naar 
12). Het Leger des Heils gaat intern kijken of ze wat vrouwen elders binnen de opvang kunnen 
plaatsen, maar er zal niet genoeg ruimte zijn om alle vrouwen een plek te bieden. Uit de intakes is 
gebleken dat een groot percentage van de mensen niet woonachtig is in de regio. Voor deze 
groep is geen perspectief, maar ze moeten wel ergens naar toe. Dit blijft een ingewikkeld 
vraagstuk.  

 

mailto:ict.hulswit@dordrecht.nl
mailto:ict.hulswit@dordrecht.nl
mailto:cam.turi@dordrecht.nl

